

# Unofficial translation



---

MINISTRY OF HIGHER AND SECONDARY SPECIAL EDUCATION OF THE  
REPUBLIC OF UZBEKISTAN  
ORDER  
RECTOR OF THE JIZZAKH POLYTECHNIC INSTITUTE

2022 year "31" 01 No.47-T

city of Jizzakh

Regarding the admission of students  
to the first year of the 2021-2022  
academic year who are studying under  
a joint educational program and have  
paid the contractual fee

Based on In accordance with the agreement concluded between the Don State Technical University and the Jizzakh Polytechnic Institute on joint training of personnel for the Master's degree and the admission quota for the joint educational program for the 2021-2022 academic year, approved by the Minister of Higher and Secondary Specialized Education of the Republic of Uzbekistan on August 31, 2021, the following applicants who have paid 50% of the contract amount specified in the agreement for the 2021-2022 academic year will be enrolled in the first year of full-time education:

**MEE-1-21-Group**

**5A312101-Energy saving and energy audit (Automated electrical distribution networks, by industry)**

No.	Last name, first name and patronymic			Passport series and number	Points scored
1	Parmonov	Shahzod	Abdumazhit ugli	AA 7614387	97
2	Egamberdiev	Dilshod	Anvar ugli	FA 4446108	91

*Basis: Order No. 175- F dated December 20, 2021 of the Rector of the Jizzakh Polytechnic Institute*

**RECTOR**

**A.USMANKULOV**



МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО И СРЕДНЕГО СПЕЦИАЛЬНОГО ОБРАЗОВАНИЯ  
РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН  
РАСПОРЯЖЕНИЕ  
РЕКТОРА ДЖИЗАКСКОГО ПОЛИТЕХНИЧЕСКОГО ИНСТИТУТА

2022 год « 31 » 01

№ 44-Г

город Джизак

О зачислении на первый курс  
в 2021-2022 учебном году студентов,  
обучающихся по совместной образо-  
вательной программе и оплативших  
контрактную денежную сумму

На основании договора заключенного между Донским Государственным  
техническим университетом и Джизакским политехническим институтом о совместной  
подготовке кадров по магистратуре и квоте приема по совместной образовательной  
программе на 2021-2022 учебный год, утвержденной министром высшего и среднего  
специального образования республики Узбекистан от 31.08.2021 года, нижеследующие  
абитуриенты, оплатившие 50 % контрактной суммы, указанной в договоре за 2021-2022  
учебный год, зачислить на 1 курс очного отделения:

МЭЭ-1-21-Группа  
5А312101-Энергосбережение и энергоаудит (Автоматизированные электрические  
распределительные сети, по отраслям)

№	Фамилия, имя и отчество			Серия и номер паспорта	Набранный балл
1	Пармонов	Шахзод	Абдумажит угли	АА 7614387	97
2	Эгамбердиев	Дилшод	Анвар угли	FA 4446108	91

Основание: Распоряжение №175-Г от 20.12.2021г. ректора Джизакского  
политехнического института

РЕКТОР  
ХОДИМЛЯР  
БО'ЛИМИ

А.УСМАНКУЛОВ

